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Abstract (en)
[origin: US2016361622A1] The present invention relates to a gliding board for cross-country skiing, intended to receive a shoe fastener (F) including
an upper face, a lower face and side ridges, characterized in that at least one of the side ridges of the board is provided with a series of notches (11)
whereof each rim (11a) defines, on the one hand, a transverse stop face (12) making it possible to stop the board in the backwards direction, and on
the other hand, a longitudinal connecting face (13) between the notches (11) allowing forward gliding.

Abstract (fr)
La présente invention se rapporte à une planche de glisse pour ski de randonnée, destinée à recevoir une fixation (F) de chaussure comportant une
face supérieure, une face inférieure et des bords latéraux, caractérisée en ce qu'au moins l'un des bords latéraux de la planche est pourvu d'une
série de crans (11) dont chaque arête (11a) délimite, d'une part, une face transversale (12) de butée permettant d'arrêter la planche dans le sens du
recul et, d'autre part, une face longitudinale (13) de liaison entre les crans (11) autorisant le glissement vers l'avant.
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